
Geachte regering,
Graag wil ik de gelegenheid nemen om is nader uitleggen waarom het zo belangrijk dat het passend 
onderwijs  blijft en niet gekort mag worden!!
Mijn dochter is 5 jaar en is geboren met het downsyndroom,  ze zit sinds een jaar in het reguliere 
onderwijs en dit gaat heel goed ze leert enorm van de andere kinderen ze praat veel meer leert spelen 
ze is het afgelopen jaar met zeer grote sprongen vooruit gegaan en dit gaat nog steeds vooruit 
Ik heb vier kinderen bij de andere drie hoefde ik geen keuze te maken voor het onderwijs bij mijn 
vierde wel en dit hebben wij heel bewust gedaan voor ons is het niet de makkelijkste keus geweest 
,want als zij naar speciaal onderwijs zou gaan kreeg zij daar logopedie en fisio en ergotherapie nu 
moet ik dit zelf doen,  maar ik ben er van overtuigd dat wij de goede keuze hebben gemaakt en als Isa 
op het reguliere onderwijs blijft zij straks beter  in de maatschappij kunnen functioneren,en 
zelfstandiger kunnen leven en werken en zal zij dan ook minder geld l gaan kosten . deze kinderen 
verdienen de kans om een goed onderwijs te volgen die bij hen past  en het is niet terecht  dat de 
overheid ze op deze manier afscheept . als kinderen met een beperking in het reguliere onderwijs 
passen moeten zij zeker die kans daarvoor  krijgen voor nu en voor later!!!bij ieder kind haal je eruit 
wat er in zit dus ook bij deze kinderen ook zij verdienen een eerlijke kans en die krijgen ze op deze 
manier zeker niet!!
Ik hoop dat u ook ingaat zien wat voor gevolgen dit zal hebben  voor de toekomst voor deze mensen 
want in deze maatschappij is het al ingesteld opdat alles op hoog niveau moet zijn iedereen moet goed 
zijn  anders kom  je niet mee, dat is al heel jammer!! Mijn kind hoeft daar zeker niet bij te horen ik wil 
dat zelfs niet eens, maar zij verdient net als iedereen een en een plekje in de samenleving en dat wordt 
op deze manier radicaal afgekapt!!
Hartelijke groeten van zeer bezorgde ouders


